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Ułatwienia 
na parkingu
KUTNO Dla osób korzysta-
jących z miejsc postojowych 
przy Placu Wolności dostępna 
jest już aplikacja CityParkApp, 
umożliwiająca dokonanie płat-
ności przez telefon – informuje 
Urząd Miasta Kutno.
Po pobraniu aplikacji wystar-

czy wprowadzić do niej numer 
lub kilka numerów rejestracyj-
nych a także dodać preferowa-
ną metodę płatności. Przy wjeź-
dzie na parking, użytkownik 
uruchamia funkcje parkowania 
(wybierając parking lub SPP). 
Natomiast przed wyjazdem do-
konuje płatności przez aplika-
cję i opuszcza parking.
Z aplikacji CityParkApp moż-

na korzystać również w strefie 
płatnego parkowania na terenie 
miasta. •

Budowa kompleksu sporto-
wego przy Szkole Podsta-
wowej nr 9 w Kutnie znajdu-
je się na końcowym etapie 
– informuje Urząd Miasta 
Kutno. Trwają ostatnie pra-
ce związane z tą sportową 
inwestycją.

W ramach prac budowla-
nych zakończono układanie 
nawierzchni trawiastej boiska. 
Wokół trwa układanie warstwy 
poliuretanowej na 4–torowej 
bieżni z prostą 6–torową.

Wykonane jest już miej-
sce rzutni do pchnięcia kulą 
i skoku wzwyż natomiast trwa 
jeszcze budowa miejsca do 
trenowania skoku w dal oraz 
trójskoku. Zamontowane zo-
stało linarium wspinaczkowe, 

urządzenie rozwijające umie-
jętności fizyczne, koordynację 
i równowagę. Gotowe jest już 

boisko do piłki plażowej i do 
badmintona. Trwają również 
ostatnie prace przy montażu 

oświetlenia obiektu. Poza ro-
botami montażowymi teren 
jest porządkowany, wykony-
wane jest humusowanie i sia-
nie trawy, końcowe układanie 
kostki brukowej w dojściach 
na terenie obiektu.

– Zakończenie inwestycji 
planowane jest do 15 sierp-
nia br., po czym rozpoczną się 
czynności odbiorowe. Obiekt 
będzie do dyspozycji uczniów 
i mieszkańców z początkiem 
roku szkolnego 2023/2024 
– mówi Joanna Brylska, 
kierownik biura prasowego 
Urzędu Miasta Kutno.

Koszt inwestycji to prawie 
6 500 000 zł, z czego 5 000 000 
zł to dofinansowanie ze środ-
ków zewnętrznych. •

Zakończenie inwestycji planowane 
jest do połowy sierpnia.

Kiedy otwarcie boiskaKiedy otwarcie boiska
przy „Dziewiątce”?przy „Dziewiątce”?

Budowa kompleksu sportowego przy 
Szkole Podstawowej nr 9 w Kutnie 
znajduje się na końcowym etapie

 RAPORT Z PLACU BUDOWY 

Miasto Kutno zostało 
uhonorowane tytułem 
"Lidera Transportu 
Publicznego 2023" w 
kategorii "Inwestycje 
w niskoemisyjny trans-
port.".

Nagroda została przy-
znana przez Polski 
Związek Pracodawców 
Transportu Publiczne-
go, zrzeszający miejskie 
przedsiębiorstwa ko-
munikacyjne, jak i pry-
watnych  organizatorów 
transportu publicznego 
w polskich miastach. 
Stosowny dyplom i sta-
tuetkę prezydentowi Zbi-
gniewowi Burzyńskiemu 
wręczyli Tomasz Fulara, 
przewodniczący Kapituły 
Konkursowej PZPTP oraz 
Jan Kuźmiński, prezes za-

rządu związku.  
Jak podkreślali przed-

stawiciele Związku przy-
znana nagroda jest efek-
tem działań prezydenta 
Kutna w zakresie rozwoju 
transportu publicznego, 
które są  innowacyjne, 
efektywne oraz społecz-
nie ważne. Dzięki nim 
mieszkańcy Kutna mogą 
korzystać z ekologicznej 
komunikacji autobuso-
wej, spełniającej najwyż-
sze europejskie normy. 
Co szczególnie ważne, 
Kutno jako pierwsze mia-
sto w województwie łódz-
kim zainwestowało w 
niskoemisyjny transport 
publiczny.

- Cieszy nas fakt, że 
nasze działania w tym 
zakresie zostały dostrze-

żone przez ważne grono 
specjalistów, którzy na co 
dzień zajmują się tą te-
matyką. Wdrażamy eko-
logiczne i nowoczesne 
rozwiązania, aby trans-
port publiczny był jeszcze 
bardziej przyjazny za-
równo dla pasażerów, jak 
i środowiska – podkreśla 
prezydent Zbigniew Bu-
rzyński. Dzięki unijnemu 
dofinansowaniu przepro-
wadziliśmy w ostatnich 
latach modernizację 
bazy MZK, zamonto-
waliśmy nowoczesne 
wiaty przystankowe, 
a przede wszystkim 
unowocześniliśmy 
tabor o sześć auto-
busów elektrycznych  
– dodaje prezydent 
Burzyński. •

Nagroda jest efektem działań prezydenta 
Kutna w zakresie rozwoju transportu 

publicznego, które są  innowacyjne, 
efektywne oraz społecznie ważne. 

Kutno z tytułem „Lidera Transportu Publicznego”
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Baseballiści 
z całego 
świata 
w Kutnie
MAŁA LIGA Od 1 lipca trwają 
Mistrzostwa Europy i Afryki w 
Baseballu organizowane przez 
Małą Ligę Baseballową (Little 
League Baseball and Softball).
Za nami już rozgrywki w kate-

gorii 12-14 lat. Ale to nie koniec 
emocji. Kalendarz zawodów 
przedstawia się następująco:
16 – 20 LIPCA 10:00 – 18:00
Baseball – Grupa B (10 – 12 lat)
Stadion im. Edwarda Piszka
22 – 29 LIPCA 10:00 – 18:00
Baseball – Grupa A (10 – 12 lat)
Stadion im. Edwarda Piszka
Zachęcamy do odwiedzenia 

stadionów baseballowych przy 
ul. Kościuszki. •
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MATERIAŁ PROMOCYJNY

Aktywność zawodowa stwarza człowiekowi warunki do osiągnięcia odpow-
iedniego poziomu życia, a jednocześnie zapobiega wykluczeniu ekonom-
icznemu i społecznemu. Jednak co zrobić, żeby była jeszcze lepsza? Polubić 
profil Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Łodzi na Facebooku albo śledzić 
stronę www.funduszeUE.wup.lodz.pl    

CO,  JAK, DLACZEGO?  

Wojewódzki Urząd Pracy w Łodzi to instytucja prowadząca szeroką działalność 
w zakresie rynku pracy. To tutaj możesz dowiedzieć się jak wygląda sytuacja 
w branżach województwa łódzkiego. Regionalne Obserwatorium Rynku Pra-
cy corocznie przygotowuje raporty oraz Barometr Zawodów, które wskazują 
kierunek w jakim można najlepiej się rozwijać. A jeśli nie wiesz czy nadajesz 
się do wymarzonej pracy to zawsze możesz skorzystać z pomocy doradców 
zawodowych w Centrach Informacji i Planowania Kariery Zawodowej.  
Dostępni są w aż 4 lokalizacjach:

– Łódź (ul. Wólczańska 49),  
– Piotrków Trybunalski (ul. J. Dąbrowskiego 13),  
– Sieradz (ul. 3 Maja 7),  
– Skierniewice (ul. Senatorska 10).

Kiedy stwierdzisz, że łódzki rynek pracy to za mało i chcesz wypłynąć na europe-
jskie wody, to masz możliwość skorzystania z pomocy doradców EURES, którzy 
wesprą Cię w poszukiwaniu pracy. Ponadto, jeśli wróciłeś z pracy zagranicą, 
referat decyzji pomoże Ci w kwestii zasiłków.

Jak zapewne wiesz, w regionie jest wiele dostępnych możliwości finansowania 
oraz wiele instytucji działa na rzecz poprawy sytuacji na rynku pracy. Aby skoor-
dynować działania ich wszystkich i wyznaczyć kierunki na dany rok powstaje 
Regionalny Plan Działań na rzecz Zatrudnienia w województwie łódzkim. Warto 
się z nim zapoznać.

Instytucje szkoleniowe i agencje zatrudnienia również powinny pamiętać o WUP 
w Łodzi, gdzie prowadzone są rejestry, a uzyskanie wpisu otwiera wiele nowych 
możliwości realizacji działań.

Jednak w ostatnich latach najwięcej uwagi przyciągają wdrażane przez WUP  
w Łodzi działania w ramach Funduszy Europejskich. Po wielu sukcesach w ra-
mach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego przyszła 
pora na rozpoczęcie nowej perspektywy.  

FUNDUSZE EUROPEJSKIE DLA ŁÓDZKIEGO I SZCZĘŚLIWA 7 DLA WUP 

W nowej perspektywie finansowej Wojewódzkiemu Urzędowi Pracy przypadło 

wdrażanie Priorytetu 7 - Fundusze Europejskie dla zatrudnienia i integracji  
w Łódzkiem. Tu należy podkreślić hasło integracja i szeroko rozumiane włączenie 
społeczne, które będą głównymi tematami projektów realizowanych w ww. prio-
rytecie. Co to znaczy? Działaniami na rzecz osób bezrobotnych i ich aktywizacją, 
czyli częścią „zatrudnienie”, zajmą się przede wszystkim powiatowe urzędy pracy. 
To tu będzie można zgłosić się, aby otrzymać dotacje na rozpoczęcie działalności 
gospodarczej, staż czy szkolenie zawodowe. 

Natomiast wszystkie fundacje, stowarzyszenia, instytucje pomocy społecznej, 
podmioty lecznicze ale także pracodawców, a zwłaszcza przedsiębiorstwa społec-
zne zachęcamy do zgłaszania się na nabory w części „integracja”. Poza działa-
niami znanymi z RPO WŁ jak Centra Usług Środowiskowych, wsparcie pieczy 
zastępczej, Zakłady Aktywności Zawodowej czy wsparcie ekonomii społecznej po-
jawią się nowe obszary. Jednym z pierwszych będzie wsparcie obywateli państw 
trzecich – czyli osób spoza Unii Europejskiej – którzy przebywają w naszym 
województwie. To ogromny potencjał, który przy odpowiednim wsparciu, może 
wpłynąć na poprawę sytuacji regionu. Jednak należy tu zadziałać dwutorowo  
i dodatkowo również wesprzeć mieszkańców województwa, aby przybliżyć im 
korzyści z tej integracji. 

Jednak najbliższy nabór wniosków będzie dotyczył wsparcia osób zagrożonych 
wykluczeniem społecznym, którym oprócz standardowej aktywizacji zawodowej 
potrzeba wiele więcej. Dlaczego? Gdyż dotyczy on osób, które są z różnych pow-
odów wykluczone przez społeczeństwo (np.: niepełnosprawność, bezdomność). 
Przede wszystkim osoby takie powinny na nowo stać się częścią społeczności, 
zadbać o swoje zdrowie, zdobyć nowe kwalifikacje, stać się uczestnikami kultury, 
a dopiero później aktywnymi pracownikami. Wykluczeni społecznie stanowią 
ogromny niewykorzystany kapitał możliwości, który pora wyciągnąć z czterech ścian.

TO JESZCZE NIE WSZYSTKO

W najbliższym czasie będą ogłaszane kolejne nabory, organizowane spotkania 
informacyjne czy szkolenia, zatem jeśli udało nam się Cię zaciekawić, odwiedź 
stronę www.funduszeUE.wup.lodz.pl i obserwuj profil Facebook.com\WUPLodz

Wojewódzki Urząd Pracy – dodaj do ulubionych

ZAJRZYJ TAKŻE:
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Podczas ostatnich obrad 
sesji Rady Miasta Kutna 
radni jednomyślnie wybrali 
nowego wiceprzewodniczą-
cego. W wyniku przepro-
wadzonego tajnego głoso-
wania został nim wybrany 
radny Robert Feliniak.

W słowach skierowanych 
do przewodniczącego rady i 
radnych Robert Feliniak ser-
decznie podziękował za wy-

bór na wiceprzewodniczącego 
rady. Wyraził nadzieję, że jego 
dotychczasowe doświadcze-
nie jako radnego i przewodni-
czącego komisji Pomocy Spo-
łecznej, Zdrowia, Porządku 
Publicznego i Bezpieczeństwa 
w trzech ostatnich kaden-
cjach, przełoży się na dobre 
sprawowanie tej funkcji. Jak 
podkreślił, zawsze służy po-
mocą i ma nadzieję na dalszą 

udaną współpracę z wszystki-
mi radnymi.  

Radny Robert Feliniak ma 
ponad dwudziestoletnie do-
świadczenie samorządowe. 
Od 2002 roku obdarzany za-
ufaniem mieszkańców, którzy 
już pięciokrotnie wybierali 
go na swojego przedstawicie-
la. Obecnie jest to już piąta 
kadencja jego pracy na rzecz 

społeczności lokalnej.
– Radny Feliniak od 2002 

roku wspiera mnie jako prezy-
denta miasta. Mogę zapewnić, 
że jest to współpraca meryto-
ryczna z bardzo dobrym kon-
taktem z mieszkańcami. Życzę 
panu radnemu powodzenia w 
służbie na rzecz naszej Małej 
Ojczyzny – komentuje prezy-
dent Zbigniew Burzyński. •

Redaktor naczelny: Łukasz Stasiak. Wydawca: Agencja Reklamowo–Prasowa PRESStige, ul. Zamenhofa 13/12a, 99–300 Kutno.
Kontakt: redakcja@panoramakutna.pl, tel. 512 – 66 – 77 – 27. Redakcja nie odpowiada za treść zamieszczonych ogłoszeń i reklam. www.PanoramaKutna.pl

Robert Feliniak od 2002 roku jest 
obdarzany zaufaniem mieszkańców, 
którzy już pięciokrotnie wybierali 
go do Rady Miasta.
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Robert Feliniak nowymRobert Feliniak nowym
wiceprzewodniczącymwiceprzewodniczącym

 RADA MIASTA KUTNO 

Ławki zamiast 
blaszaków
KBO Kolejny projekt z Kutnow-
skiego Budżetu Obywatelskie-
go 2022 zrealizowany. „Razem 
zmieńmy ulicę Zamoyskiego” 
to pomysł autorstwa Łukasza 
Walczaka.
Przedsięwzięcie polegało na 

zagospodarowaniu terenu przy 
ulicy Zamoyskiego i między inny-
mi ustawieniu ławek oraz wyko-
naniu nowych nasadzeń (co na-
stąpi jesienią). Dzięki projektowi 
w miejscu po wyburzonych bla-
szakach powstało miejsce do 
spotkań i odpoczynku wśród 
drzew. Dodatkowo wyremon-
towany został chodnik przy blo-
kach przy ulicy Tarnowskiego.
Pamiętajcie! Głosowanie na 

tegoroczny Kutnowski Bu-
dżet Obywatelski odbędzie się 
w dniach od 4 do 10 września. •

Hufiec ZHP Kutno z wielkim 
smutkiem przekazał infor-
mację, że na wieczną wartę 
odeszła Druhna Harcmistrzy-
ni Agnieszka Ciesielska.
„Nie ma słów, aby określić jak 

ważną osobę dla naszego Hufca 
dzisiaj żegnamy” - napisali przed-
stawiciele Hufca ZHP Kutno 
w mediach społecznościowych.
Agnieszka Ciesielska była Dru-

żynową 7 Gromady Zuchowej 
„Pracowite Mrówki”, Przewodni-
czącą Kręgu Seniorów i Instruk-
torów Dębowego Liścia im. Olgi 
i Andrzeja Małkowskich, Komen-
dantką Hufca z lat 2007-2015, 
Członkinią Rady Naczelnej z lat 
2005-2009.
Pogrzeb Agnieszki Ciesielskiej 

odbył się we wtorek 11 lipca 
o godz. 15.00. na starym cmen-
tarzu w Gostyninie. •

Nie żyje Agnieszka Ciesielska

Agnieszka Ciesielska 
przez lata związana 
była z kutnowskim 
hufcem ZHP. 
Teraz wartę będzie 
pełnić w niebie.
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92 batalion lekkiej piecho-
ty w Kutnie ma nowego 
dowódcę. Został nim do-
tychczasowy szef sekcji 
szkoleniowej 9 Łódzkiej 
Brygady Obrony Terytorial-
nej podpułkownik Michał 
Tarnaski.

Ppłk Tarnaski jest doświad-
czonym oficerem i weteranem 
misji w Islamskiej Republice 
Afganistanu. Służy w 9 Łódz-
kiej Brygadzie Obrony Teryto-
rialnej od 2018 roku.

Jest absolwentem Wyższej 
Szkoły Oficerskiej Wojsk Lą-
dowych we Wrocławiu. Wcze-
śniej pełnił służbę wojskową 
w 34 Brygadzie Kawalerii 
Pancernej, 17 Brygadzie Zme-
chanizowanej i 25 Brygadzie 
Kawalerii Powietrznej.

Ukończył wiele kursów m. 
in. w Akademii Sztuki Wo-
jennej, Wojskowym Centrum 
Edukacji Obywatelskiej i Cen-
trum Szkolenia Łączności 
i Informatyki. Nowy dowód-
ca 92blp jest także absolwen-
tem Kursu The Primary Re-
serve Army Operations Course 
(PRAOC–Asynch), organizo-
wanego przez Canadian Army 
Command and Staff College 
(CACSC) w Kanadzie. Był to kil-
kumiesięczny kurs, w którym 
uczestniczyli oficerowie m. in. 
z Kanady, Polski, Danii, Francji, 
Wielkiej Brytanii, Litwy, Czech 
oraz Wietnamu. Żołnierz z 
9ŁBOT ukończył go z jednym z 
najlepszych wyników.

Ppłk Michał Tarnaski uważa, 

że najważniejszymi warto-
ściami są: szacunek, obowią-
zek i terminowość. 

– Dążę do ustawicznego roz-
woju siebie i podwładnych. 
Będę motywował moich żoł-
nierzy do wspólnej i oddanej 
służby na rzecz wojska i dla 
lokalnej społeczności – mówi 
ppłk Michał Tarnaski.

Kutnowski batalion wcho-
dzi w struktury 9 Łódzkiej 
Brygady Obrony Terytorial-
nej im. gen. bryg. Stanisława 
Sojczyńskiego ps. ”Warszyc”. 
Swoim stałym rejonem od-
powiedzialności obejmuje 
powiaty: kutnowski, łęczyc-
ki, łowicki, opoczyński, to-
maszowski, rawski i  skier-
niewicki. •

Nowy dowódcaNowy dowódca
kutnowskich Terytorialsówkutnowskich Terytorialsów

Ppłk Michał Tarnaski jest 
doświadczonym żołnierzem, 

służył między innymi 
w Afganistanie.
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W gmachu Starostwa Powia-
towego w Kutnie nastąpiło 
podpisanie umów ze spółkami 
wodnymi, w ramach pilota-
żowego programu wsparcia 
spółek wodnych przez Powiat 
Kutnowski. Spółki wodne mogą 
liczyć także na wsparcie z Wo-
jewództwa Łódzkiego.

Starosta Kutnowski Daniel Ko-
walik, członkowie Zarządu Powia-
tu Kutnowskiego Tomasz Wal-
czewski i Marek Kubasiński oraz 
Dyrektor Wydziału Rolnictwa, 
Leśnictwa i Ochrony Środowiska 
Magdalena Marciniak podpisali 
umowy z Gminną Spółką Wodną 
„Kutnowianka” reprezentowaną 
przez Przewodniczącą Zarządu 
GSW Teresę Lewańską,  zastępcę 
Przewodniczącej Zarządu GSW  
Tomasza Starbałę oraz ze Spółką 
Wodną „Bedlno” reprezentowaną 
przez Przewodniczącego Czesła-
wa Bończaka i Kierownika Spółki 
Wodnej w Bedlnie Damiana Buja-
ła.

– W tym roku kwota dotacji wzro-
sła aż o 100%. Nie są to jeszcze naj-
wyższe środki, ale myślę, że idąc 
tą tendencją wzrostu środków, z 
przeznaczeniem na wsparcie spół-
ek wodnych, za rok bądź dwa lata 
będą to już pokaźne środki, konku-
rencyjne wręcz ze środkami, które 
spółki wodne mogą pozyskać od 
Województwa Łódzkiego. W tym 
roku dwie spółki wodne zakwali-
fikowały się do dofinansowania i 
otrzymały po 10 000,00 złotych. 
Pragnę zaznaczyć, że pomysłodaw-
cą uruchomienia dotacji celowych 

dla spółek wodnych był Marek 
Kubasiński Członek Zarządu Po-
wiatu Kutnowskiego – mówił Sta-
rosta Kutnowski Daniel Kowalik.

W ramach podpisania umowy 
z GSW „Kutnowianka” usunięte 
zostaną awarie drenowania na sie-
ci melioracyjnej oraz konserwacja 
rowu melioracyjnego. Dotacja dla 
GSW „Kutnowianka” to 10 000,00 zł. 

W ramach podpisania umowy z 
Spółką Wodną w Bedlnie usunięte 
zostaną awarie sieci melioracyjnej 
tj. udrożnienie sączek, zbieraczy, 
wymiana zerwanych dryn oraz 
udrożnienie wylotów. Dotacja 
dla Spółki Wodnej w Bedlnie to 
10 000,00 złotych. 

– Po raz kolejny zachęcam 
burmistrzów, wójtów i radnych 
z Powiatu Kutnowskiego do za-
bezpieczania środków w budżecie 
dla Spółek Wodnych ze swojego 
terenu, by móc korzystać z dotacji 
celowej. Spółki Wodne są bardzo 
istotne bowiem ich zadaniem jest 
utrzymywanie oraz eksploatacja 
urządzeń, w tym urządzeń wod-
nych, służących w szczególności 
do melioracji wodnych, ochrony 
przed powodzią, odwadniania 
gruntów zabudowanych lub zur-
banizowanych. W przypadku, gdy 
są mokre lata to każdy ma pod-
topienia. Dlatego funkcjonowa-
nie melioracji jest bardzo ważne, 
wpływa na płody rolne, a to bardzo 
ważne – mówił Tomasz Walczew-
ski, członek Zarządu Powiatu Kut-
nowskiego.

– Środki jakie spółki wodne 
otrzymują ze składek członkow-

skich rolników nie są wystarcza-
jące, by zaspokoić potrzeby rolni-
ków. Powiat Kutnowski to rozumie 
i zawsze będzie wspomagał spółki 
wodne – mówił Marek Kubasiń-
ski, członek Zarządu Powiatu Kut-
nowskiego.

Spółki wodne, działające i reali-
zujące zadania na terenie Powiatu 
Kutnowskiego, mogły w bieżącym 
roku skorzystać z pomocy finan-
sowej w formie dotacji celowej, 
udzielonej z budżetu Powiatu. Do-
tację można było otrzymać na re-
alizację zadań związanych z bieżą-
cym utrzymaniem wód i urządzeń 
wodnych oraz na finansowanie lub 
dofinansowanie inwestycji reali-
zowanych na terenie Powiatu Kut-
nowskiego.  

– Dofinansowanie z Powiatu 
Kutnowskiego to ogromne wspar-
cie dla nas. Potrzeb jako spół-
ka wodna mamy bardzo dużo i 
ogromnie dziękuję za to wsparcie. 
Każda złotówka jest dla nas na 
wagę złota – mówiła Teresa Le-
wańska, Przewodnicząca Zarządu 
GSW „Kutnowianka”.

– Dzięki kwocie 10 000,00 zło-
tych usuniemy nareszcie awarie 
sieci melioracyjnej bowiem nasze 
potrzeby są bardzo duże. Mamy 
jeszcze aż 50 awarii do usunię-
cia – mówił Czesław Bończak, 
Przewodniczący Spółki Wodnej 
w Bedlnie.

Spółki Wodne z terenu Powiatu 
Kutnowskiego mogą liczyć także 
na pomoce finansowe od Woje-
wództwa Łódzkiego. W tej spra-
wie z dziennikarzami spotkali się: 

Przemysław Błaszczyk Senator 
RP, Wiceprzewodniczący Sejmiku 
Województwa Łódzkiego  Zbi-
gniew Linkowski oraz Starosta 
Kutnowski Daniel Kowalik.

– Mamy do przekazania bardzo 
dobre informacje. Do Powiatu Kut-
nowskiego wpłyną kolejne środki z 
samorządu Województwa Łódz-
kiego. Będzie to aż 1/4 ogólnych 
środków przewidzianych dla Woje-
wództwa Łódzkiego w kwestii do-
finansowania spółek wodnych. Jest 
to ogromne osiągnięcie i z całego 
serca dziękuję przedstawicielom i 
władzom spółek wodnych z Powia-
tu Kutnowskiego za tak ogrom-
ne zaangażowanie. Rok 2023 jest 
drugim rokiem, w którym Powiat 
Kutnowski prowadzi pilotażowy 
program spółek wodnych, wzorem 
Województwa Łódzkiego. W tym 
roku kwota, która została prze-
znaczona w budżecie na ten cel 
wzrosła o 100%. Idąc tą tendencją 
będziemy sukcesywnie zwiększać 
środki z roku na rok i chcemy, by 
spółki wodne mogły liczyć na jak 
najlepsze wsparcie od Powiatu 
Kutnowskiego – mówił Starosta 
Kutnowski Daniel Kowalik.

– W zeszłym roku spotkaliśmy 
się z przedstawicielami spółek 
wodnych z Powiatu Kutnowskie-
go i rozmawialiśmy o tym jakie 
wyzwania stoją przed nimi i ja-
kie mają potrzeby, a jednocześnie 
o tym co samorząd Wojewódz-
twa Łódzkiego może zrobić, by 
te spółki lepiej funkcjonowały. 
To ogromna przyjemność poin-
formować, że wszystkie spółki z 

terenu województwa Łódzkiego, 
które złożyły wniosek, otrzymały 
dofinansowanie. Zwiększyliśmy w 
tym celu budżet do kwoty ponad 
2 milionów 550 tysięcy złotych. Z 
Powiatu Kutnowskiego popłynie 
kwota prawie 500 tysięcy złotych 
dla grupy spółek, które są najbar-
dziej aktywne –  mówił Zbigniew 
Linkowski, Wiceprzewodniczący 
Sejmiku Województwa Łódzkiego.

– Bardzo się cieszę, że ten budżet 
dla spółek wodnych jest regular-
nie zwiększany bowiem ich praca 
jest niezwykle ważna. Wiemy, że 
liderem w funkcjonowaniu spółek 
wodnych jest Powiat Kutnowski 
i te spółki bardzo dobrze działa-
ją, prężnie, stąd ogromnie cieszy 
mnie to, że otrzymają takie dota-
cje. Życzę wszystkim spółkom, by 
te inwestycje były jak najszybciej 
zrealizowane, a także dziękuję bo 
wszystkie spółki to działalność 
społeczna, nastawiona na poprawę 
infrastruktury wodnej na terenach 
wiejskich –  mówił z kolei Senator 
RP Przemysław Błaszczyk.

Spółki wodne, które otrzymały 
dofinansowanie: Gminna Spółka 
Wodna „Oporowianka” – 25 000,00 
zł,  Spółka Wodna „Bedlno” – 120 
856,38 zł, Gminna Spółka Wod-
na „Kutnowianka” – 70 600,00 zł, 
Gminna Spółka Wodna Ziemi Ży-
chlińskiej – 59 535,60 zł, Gminna 
Spółka Wodna w Strzelcach – 31 
915,00 zł, Spółka Wodna Krośnie-
wice – 76 982,00 zł oraz Spółka 
Wodna Krzyżanów – 65 000,00 zł.

Łączna suma to 449 888,38 zł. •

Duże wsparcie dla spółek wodnychDuże wsparcie dla spółek wodnych
z powiatu kutnowskiegoz powiatu kutnowskiego

Na początku lipca odbyło się 
uroczyste otwarcie nowej sali w 
I LO im. Gen. J. H. Dąbrowskiego 
w Kutnie. Sala audiowizualna zo-
stała odnowiona i wyposażona 
dzięki firmie Animex.

W uroczystym przecięciu wstęgi 
udział wzięli: Ilona Kubiak – Dy-
rektor Zarządzająca Zakładem Ani-
mex K2, Łukasz Dominiak – Dy-

rektor ds. Public i Government 
Relations z firmy Animex, Da-

niel Kowalik – Starosta Kut-
nowski, Iwona Kaca – Dyrek-
tor Delegatury Kuratorium 
Oświaty w Łodzi z siedzibą 
w Kutnie oraz Edyta Gu-
stowska – Dyrektor Szkoły.

– Jest to kolejna z nowo-
czesnych sal utworzonych 
w Dąbrowszczaku. Tym razem 

jest to projekt finansowany 
przez naszego lokalnego przed-

siębiorcę, czyli firmę Animex. 

Z całego serca dziękuję fundatorom 
za wsparcie naszej placówki oraz 
naszych uczniów z Powiatu Kutnow-
skiego. Aż ciepło się robi na sercu 
widząc, jak działa odpowiedzialność 
społeczna biznesu w Powiecie Kut-
nowskim. Jeszcze raz serdecznie 
dziękuję – mówi Daniel Ko-
walik, Starosta Kutnowski.

– Dla nas bardzo istotne 
jest wsparcie lokalnej spo-
łeczności. Kutno jest bar-
dzo ważnym miejscem na 
mapie naszej firmy. Wła-
śnie tutaj krzyżują się drogi 
Animexu, rozwijamy biznes 
oraz wsparcie dla lokalnej 
społeczności. Wszelkie dzia-
łania prospołeczne, wsparcie 
edukacji młodzieży i rozwój 
są niezwykle ważne. Część 
uczniów to są dzieci naszych 
pracowników, jest to jako 
element naszej wspólnej, 

Kutnowskiej rodziny. Ogromnie się 
cieszę, że mogliśmy wesprzeć utwo-
rzenie Sali audiowizualnej i wierzy-
my, że to miejsce przyczyni się do roz-
woju talentów – mówił z kolei Łukasz 
Dominiak, Dyrektor ds. Public i Go-
vernment Relations z firmy Animex. •

“Dąbrowszczak”“Dąbrowszczak” z nową salą audiowizualną z nową salą audiowizualną
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Przedstawiciele władz mia-
sta oraz Kutnowskiej Rady 
Pamięci upamiętnili 80. 
rocznicę Zbrodni Wołyń-
skiej.  – To jedno z najtra-
giczniejszych wydarzeń w 
dziejach narodu polskiego 
– mówił Robert Feliniak, 
wiceprzewodniczący Rady 
Miasta Kutno.

11 lipca 2023 minęła 80. 
rocznica tragicznych wyda-
rzeń, jakie miały miejsce na 
Kresach Wschodnich II Rze-
czypospolitej – głównie na 

ziemiach województwa wo-
łyńskiego. W miejscu pamię-
ci narodowej na cmentarzu 
w Kutnie odbyły się obchody 
z udziałem przedstawicieli 
władz miasta oraz Kutnow-
skiej Rady Pamięci.

– 11 lipca 1943 roku członko-
wie Organizacji Ukraińskich 
Nacjonalistów – frakcja Ste-
pana Bandery i podporządko-
wana jej Ukraińska Powstańca 
Armia wraz z sąsiadami ofiar – 
ukraińską ludnością, dokonali 
ataków na miejscowości, które 

zamieszkiwali Polacy, mor-
dując głównie dzieci, kobiety 
i starców – przypomniał Ro-
bert Feliniak, wiceprzewodni-
czący Rady Miasta Kutno.

W dalszej przemowie wspo-
minał o „Krwawej Niedzieli”.

– To jedno z najtragiczniej-
szych wydarzeń w dziejach 
narodu polskiego. Mordy do-
konywane były w brutalny 
sposób, często używano sie-
kier, wideł, stosowano tortu-
ry. Ludzie byli paleni żywcem, 

wrzucani do studni, kobiety 
gwałcone. W sumie w latach 
1943–1945 Ukraińcy wymor-
dowali polską ludność w bli-
sko dwóch tysiącach miejsco-
wości – sięgał do kart historii 
Feliniak.

Jak dodawał, „terror UPA 
spowodował, że setki tysięcy 
Polaków, tych, którzy prze-
żyli sowieckie wywózki na 
Sybir i niemiecki terror zgi-
nęło, a nieliczni, którzy uszli 
z życiem musieli opuścić swe 
domy i ziemie”.

– Po wojnie kilkanaście ro-
dzin osiadło także na Ziemi 
Kutnowskiej. Dziś oddajemy 
hołd ofiarom ludobójstwa i łą-
czymy się w bólu z rodzinami 
zamordowanych – podkreślał 
Feliniak.

Po przemówieniu, w miejscu 
pamięci narodowej przed-
stawiciele władz miasta oraz 
Kutnowskiej Rady Pamięci 
Narodowej złożyli symbolicz-
ną wiązankę kwiatów w hoł-
dzie ofiarom Zbrodni Wołyń-
skiej. •
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Upamiętnili 80. rocznicę Upamiętnili 80. rocznicę 
Zbrodni WołyńskiejZbrodni Wołyńskiej

Trwa ustalanie okoliczno-
ści groźnego wypadku, do 
jakiego doszło pod Kut-
nem. Samochód osobowy 
na niestrzeżonym przejeź-
dzie kolejowym wjechał 
pod pociąg towarowy. 
Poważnie ranny został 71–
letni mężczyzna.
We wtorek 18 lipca przed go-

dzina 10.00 do kutnowskich 
służb ratunkowych wpły-
nęło zgłoszenie o zdarzeniu 
drogowym na torach pomię-
dzy miejscowościami Florek 
i Michałów (gmina Kutno). 

Z niewyjaśnionych na tę chwi-
lę przyczyn auto osobowe, 
na kutnowskich numerach 
rejestracyjnych, wjechało na 
przejeździe kolejowym pod 
jadący pociąg towarowy. 
Jak powiedział w rozmowie z 

Panoramą obecny na miejscu 
mł. bryg. Mariusz Jagodziń-
ski z Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej 
w Kutnie, poważnie ranny zo-
stał mężczyzna z samochodu 
osobowego. W związku z jego 
ciężkim stanem, na miejsce 
wezwane zostało Lotnicze 

Pogotowie Ratunkowe.
Na miejscu działania pro-

wadziły straż pożarna, po-
gotowie ratunkowe, policja 
i śmigłowiec Lotniczego Po-
gotowia Ratunkowego. Przez 
wiele godzin przejazd kolejo-
wy był całkowicie zamknięty.
– O 9:40 otrzymaliśmy zgło-

szenie, że w miejscowości 
Michałów na niestrzeżonym 
przejeździe kolejowym 71–
letni kierujący fiatem panda 
wjechał pod pociąg towaro-
wy. Mężczyzna został zabra-
ny do szpitala przez Lotnicze 

Pogotowie Ratunkowe. Prze-
jazd przez kilka godzin był za-
blokowany i na miejscu trwa-
ły czynności – komentuje mł. 
asp. Daria Olczyk z Komendy 
Powiatowej Policji w Kutnie.
To już kolejny groźny wypa-

dek w tym miejscu w ostat-
nich latach. Najtragiczniejszy 
miał miejsce w styczniu ze-
szłego roku – śmierć ponio-
sła kobieta, a ranne zostały 
dzieci. Czy wreszcie uda się 
poprawić bezpieczeństwo w 
tym miejscu? Do sprawy po-
wrócimy. •

W zeszłym roku w tym samym 
miejscu zginęła kobieta, 

a ranne zostały dzieci.

 AUTO WJECHAŁO POD POCIĄG 

Kolejny wypadek Kolejny wypadek na przejeździe kolejowymna przejeździe kolejowym

W wyniku wypadku poważnie ranny 
został 71-letni mężczyzna, którego 
przetransportowano do szpitala śmigłowcem.
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Wielki sukces kolejnej Odysei Napoleońskiej w Leszczynku!Wielki sukces kolejnej Odysei Napoleońskiej w Leszczynku!

W miniony weekend odbyła 
się II Odyseja Napoleońska 
w Leszczynku nawiązują-
ca do kampanii napoleoń-
skiej z 1813 roku i udziału w 
niej pułkownika Antoniego 
Górskiego. Organizatorami 
wydarzenia byli: Gmina Kut-
no, Centrum Kultury Gminy 
Kutno  i Gminna Biblioteka 
Publiczna im. Józefa Bohda-
na Zaleskiego w Leszczyn-
ku. Patronat honorowy nad 
wydarzeniem objęli Wójt 
Gminy Kutno Justyna Ja-
sińska,  Minister Rolnictwa 
i Rozwoju Wsi Robert Te-
lus, Wojewoda Łódzki Ka-
rol Młynarczyk, Marszałek 
Województwa Łódzkiego 
Grzegorz Schreiber, Polskie 
Towarzystwo Historycz-
ne, Regionalna Organizacja 
Województwa Łódzkiego, 
Polski Związek Producen-
tów Ziemniaków i Nasion 
Rolnych  oraz Krajowy Ośro-
dek Wsparcia Rolnictwa.

Trzydniowa impreza ob-
fitowała w wiele atrakcji. 
W piątek  uczestnicy mogli 
posłuchać pięknej muzyki 
Fryderyka Chopina podczas 
wyjątkowego koncertu Chopin 
en Vacances. Przy fortepianie 
„Małecki” zasiedli Justyna 
Żołnacz i Wojciech Kruczek. 
Wydarzenie zostało zorgani-
zowane dzięki Państwu Beacie 
i Michałowi Korsakom z Fun-
dacji Ziemi Dobrzyńskiej przy 

wsparciu Państwa Elżbiety i 
Andrzeja Orłow.   

Sobota okazała się prawdzi-
wą podróżą w czasie, przenie-
śliśmy się do epoki napoleoń-
skiej. 

Wydarzenie rozpoczęło się 
przemarszem wojsk napoleoń-
skich w towarzystwie Orkie-
stry Gminy Kutno. Wójt Gminy 
Kutno Justyna Jasińska otwo-
rzyła II Odyseję Napoleońską 
i powitała uczestników, nato-
miast dr Jacek Saramonowicz 
przedstawił  rys historyczny 
kampanii 1812-1813. Kolej-
no głos zabrali: Senator RP 
Przemysław Błaszczyk, Poseł 
na sejm RP Tadeusz Woźniak 
oraz przedstawiciele urzędu 
Marszałkowskiego w Łodzi – 
Radny Sejmiku Wojewódzkie-
go Waldemar Wojciechowski i 
Członek Zarządu Wojewódz-
twa Łódzkiego Robert Bary-
ła. Został również odczytany 
list od Ministra Rolnictwa i 
Rozwoju Wsi Roberta Telusa. 
Kolejnym elementem progra-
mu był koncert muzyki pol-
sko-francuskiej w wykonaniu 
Orkiestry Gminy Kutno

Wielką atrakcją było spotka-
nie z Cesarzem Napoleonem, 
goście mogli zwiedzić jego na-
miot i poczuć się jak za daw-
nych lat. Odwiedzający  po-
nadto zwiedzali obozowiska 

licznych grup rekonstrukcyj-
nych oraz podziwiali pokazy 
kawaleryjskie, artyleryjskie 
oraz musztry i umundurowa-
nia wojsk z epoki napoleoń-
skiej.  W wydarzeniu wzięły 
udział grupy rekonstrukcyj-
ne: 4 Pułk Piechoty Księstwa 
Warszawskiego, Fiński Pułk 
Strzelców Gwardii, 3 Pułk Pie-
choty Legii Nadwiślańskiej 
Rypin, 2 Pułk Ułanów (Księ-
stwo Warszawskie), Andrzej 
Bury, Pułk 12. Piechoty Księ-
stwa Warszawskiego, 1 Pułk 
Artylerii Francuskiej, artyleria 
Pruska Lidzbark Warmiński, 
Grupa Czeska, Legia Polsko 
Włoska, 2 Pułk Ułanów Księ-
stwa Warszawskiego.   

Wielkim zainteresowaniem 
cieszyły się potrawy z czarne-
go ziemniaka, który okazał się 
gwiazdą sobotniego wydarze-
nia. Koła Gospodyń Wiejskich 
przygotowały ziemniaczane 
smakołyki. Panie wzięły rów-
nież udział w konkursie na 
najciekawszą potrawę z czar-
nego ziemniaka. Za swoje ku-
linarne umiejętności pierwsze 
miejsce i nagrodę w kwocie 
1000 zł od Polskiego Związ-
ku Producentów Ziemniaków 
i Nasion Rolniczych w Łodzi 
otrzymało KGW Wierzbie za 
chleb z czarnym ziemniakiem,  
natomiast nagrodę w wyso-

kości 500 zł od Krajowego 
Ośrodka Wsparcia Rolnictwa  
Oddział Terenowy  w Łodzi 
otrzymały Koła z Komadzy-
na, Strzegocina, Nowej Wsi i 
Wysokiej Wielkiej, Koło Ko-
biet Aktywnych z Gołębiewka 
i Stowarzyszenie Rozwoju Wsi 
Gołębiew

Kulminacyjnym punktem 
sobotniego wydarzenia była 
inscenizacja potyczki  wojsk 
napoleońskich z partyzantami  
pełna wystrzałów z karabi-
nów i armat, a dla pasjonatów 
mody Pani Dorota Markow-
ska Bochenek przygotowała 
„Opowieści z buduaru” opa-
trzone ciekawą prezentacją.

Sobotniemu wydarzeniu to-
warzyszyły studio plenerowe 
Radia Q i  TVP3 Łódź, które 
nagrało bogatą relację prze-
biegu imprezy dla programu 
„Budzi się Ludzi”.

Ostatni dzień Odysei roz-
poczęła msza święta kon-
celebrowana przez księdza  
dr Jerzego Swędrowskiego i 
księdza Zbigniew Strzałkow-
ski.  Po mszy odbył się koncert 
muzyki polsko-francuskiej 
w wykonaniu wyjątkowych 
artystów: profesor Anny Je-
remus–Lewandowskiej (so-
pran), Magdaleny Osterczy 
(mezzosopran), Jakuba Matu-
sewicza (tenor) oraz pianistów 

Jarosława i Macieja Domaga-
ły. Ich głosy przeniosły nas w 
całkiem inny świat i stworzyły 
magiczną oprawę koncertu.  
Na zakończenie II Odysei Na-
poleońskiej wystąpił Dziecię-
co-Młodzieżowy Zespół Pie-
śni i Tańca Leszczynki. Dzieci 
pod okiem choreograf Jolanty 
Gutowskiej zaprezentowały 
souite krakowską. Energiczny 
i kolorowy pokaz wzbudził za-
chwyt publiczności. 

Partnerami wydarzenia byli: 
Województwo Łódzkie, Urząd 
Marszałkowski w Łodzi, Fun-
dacja Ziemia Dobrzyńska,  
Polski Związek Producentów 
Ziemniaków i Nasion Rolni-
czych w Łodzi, Krajowy Ośro-
dek Wsparcia Rolnictwa  Od-
dział Terenowy  w Łodzi, WW 
reklama, Karczma w Miłosnej 
i OSP Leszczynek a sponso-
rami:  ECO Kutno  Polfarmex 
S.A. i  Prezero, VESTER, Bank 
Spółdzielczy ,,Wspólna Praca” 
w Kutnie, Przedsiębiorstwo 
Robót Drogowych Kutno, Dy-
rekcja Inwestycji, MAXIMUS 
Broker, Trans- Michor, Hur-
townia Owoców i Warzyw Jo-
anna Kaźmierczak .

Patronat medialny nad wy-
darzeniem objęli: TVP3 Łódź, 
TVP Historia, Radio Victoria, 
Radio Q, PanoramaKutna.pl, 
Ekutno.pl, KCI.   •
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W Zespole Szkół w Żychlinie 
odbyła się konferencja prasowa 
w sprawie remontu sali gimna-
stycznej. Inwestycja otrzymała 
230 tysięcy złotych dofinanso-
wania ze środków Sejmiku Wo-
jewództwa Łódzkiego.

Z dziennikarzami spotkali się: 
Senator RP Przemysław Błaszczyk, 
Wiceprzewodniczący Sejmiku Wo-
jewództwa Łódzkiego Zbigniew 
Linkowski, Starosta Kutnowski 
Daniel Kowalik, Wicestarosta 
Magdalena Krupińska–Kotulska 
oraz Dyrektor ZS w Żychlinie To-
masz Rapsiewicz.

– Przekazujemy bardzo dobre in-
formacje, a mianowicie sala gim-
nastyczna w szkole w Żychlinie 
dostała dofinansowanie na prze-
budowę ze środków Sejmiku Wo-
jewództwa Łódzkiego. Dofinanso-
wanie opiewa na kwotę aż 230 000 
złotych. Ogłoszona dziś inwestycja 
ma również wymiar symboliczny. 
Wczoraj odbyła się sesja absolu-
toryjna gdzie padały tezy, że nie 

do każdej gminy docierają środ-
ki powiatowe. Dzisiaj jesteśmy w 
gminie Żychlin, w miejscu gdzie 
odbywać będą się dwie kluczowe 
inwestycje. My jako zarząd powia-
tu kutnowskiego robimy wszystko 
aby pieniądze powiatowe docie-
rały do każdego zakątka powiatu 
kutnowskiego tak aby każdy  z 
mieszkańców w równy sposób od-
czuwał komfort wynikający z tych 
inwestycji. Z tego miejsca również 
dziękuję z całego serca Marszał-
kowi Grzegorzowi Schreiberowi za 
niewątpliwe wsparcie jakim jest to 
dofinansowanie – mówił Daniel 
Kowalik, Starosta Kutnowski.

–Mam ogromną przyjemność 
poinformować, że Powiat Kutnow-
ski złożył bardzo dobry wniosek 
na infrastrukturę sportową plus, 
w ramach którego otrzymuje 230 
000 złotych dofinansowania. Wo-
jewództwo Łódzkie wspiera samo-
rządy i na infrastrukturę sportową 
przeznacza 10 milionów złotych. 
Przekazujemy dziś ogromne środ-
ki Powiatowi Kutnowskiemu na re-

mont sali gimnastycznej w Żychli-
nie. Infrastruktura sportowa jest 
niezwykle ważna, bowiem dzięki 
niej możemy odciągnąć młodzież 
od komputerów i więcej czasu 
poświęcić na aktywność fizyczną. 
Bardzo się cieszę, że Powiat Kut-
nowski tak ambitnie i sprawnie 
przygotowuje wnioski o dofinan-
sowania. Kwota 230 tysięcy zło-
tych jest największą kwotą, jaką 
jednostka samorządu terytorial-
nego mogła otrzymać w tym roku 
na jedno zadanie. Bardzo serdecz-
nie gratuluję dobrze przygotowa-
nego wniosku – mówił Zbigniew 
Linkowski, Wiceprzewodniczący 
Sejmiku Województwa Łódzkiego. 

–Bardzo się cieszę, że Zarząd 
Województwa Łódzkiego wspie-
ra rozwój infrastruktury sporto-
wej, która jest niezwykle ważna. 
Ogromne podziękowania dla 
Pana Zbigniewa Linkowskiego 
za aktywne wspieranie wszelkich 
działań Powiatu Kutnowskiego. 
Oczywiście ogromne gratulacje  
za przygotowanie wniosku i tak 

ogromne chęci do rozwijania in-
frastruktury sportowej dla Powia-
tu Kutnowskiego. Gratuluję także 
Panu Dyrektorowi, który bardzo 
długo zabiegał o tę inwestycję, bo-
wiem była ona bardzo potrzebna. 
Życzę szybkiej realizacji inwesty-
cji – mówił Przemysław Błaszczyk, 
Senator RP.

–Planowany koszt tej inwestycji 
wynosi w granicach 400 tysięcy 
złotych. Na chwilę obecną cieszy-
my się i bardzo dziękujemy Panu 
Zbigniewowi Linkowskiemu za 
pomoc w pozyskaniu tych bardzo 
znaczących środków w wysokości 
230 tysięcy złotych. Jest to dla nas 
bardzo ważne, ponieważ ta Szkoła 
wiele lat czekała, by odzyskać swo-
je możliwości jeśli chodzi o salę 
gimnastyczną. Sala ta służy dwóm 
szkołom, dwóm placówkom oświa-
towym Powiatu Kutnowskiego, bo-
wiem z tej sali korzysta także Mło-
dzieżowy Ośrodek Socjoterapii, 
który zlokalizowany jest obok Ze-
społu Szkół w Żychlinie. W ramach 
tego zadania zostanie wymienione 

oświetlenie na energooszczędne, 
podsufitki zostaną wymienione na 
nowy, podwieszany sufit. Zostanie 
także odświeżona i uzupełniona 
elewacja ścian wewnętrznych oraz 
przede wszystkim wymieniona 
będzie stara okładzina sportowa 
wraz z utylizacją i położona zo-
stanie nowa, sprężysta, sportowa 
podłoga – mówiła Wicestarosta 
Magdalena Krupińska–Kotulska.

–Ja ze swojej strony ogromnie 
dziękuję całemu Zarządowi Wo-
jewództwa Łódzkiego oraz Za-
rządowi Powiatu Kutnowskiego. 
Dziękuję za to, że dziś możemy 
mówić o tym, że nasza placówka 
w części sali gimnastycznej zosta-
nie zmodernizowana. Poprawi to 
bezpieczeństwo uczniów, a to dla 
mnie jako dyrektora jest prioryte-
tem – dodał Tomasz Rapsiewicz, 
dyrektor ZS w Żychlinie. 

Podczas konferencji podpisano 
umowę z Województwem Łódzkim 
o dofinansowanie. •

Będzie remont sali gimnastycznejBędzie remont sali gimnastycznej
 Duże dofinansowanie z Sejmiku Województwa Łódzkiego 

 Inwestycja otrzymała 230 
tysięcy złotych dofinansowania 
ze środków Sejmiku 
Województwa Łódzkiego.

Na finalnym etapie jest moder-
nizacja drogi nr 2140E na odcin-
ku Rajmundów–Łanięta – infor-
muje Starostwo Powiatowe w 
Kutnie. Inwestycja jest wykony-
wana w ramach Polskiego Ładu.

Zakres robót obejmował: wyko-
nanie nawierzchni z mieszanki mi-
neralno-asfaltowej, pobocza z kru-
szywa łamanego oraz oczyszczenie 
rowów z namułu z profilowaniem 
dna i skarp oraz nadzór inwestor-
ski nad realizacją przedmiotowej 
inwestycji wraz z umieszczeniem 
tablic informacyjnych dot. źródła 
finansowania.

– Infrastruktura drogowa to je-
den z naszych priorytetów. Zależy 
nam, aby mieszkańcy przemiesz-
czali się po terenie powiatu, czy 
to prywatnymi samochodami czy 
transportem zbiorowym, w szyb-
ki, a zarazem bezpieczny sposób 

– mówi Daniel Kowalik, Starosta 
Kutnowski.

– Jestem pod ogromnym wra-
żeniem wykonania tej inwestycji. 
Staranność oraz czas, w jaki zostały 
one zrobione, cieszą, a jeszcze bar-
dziej jestem zadowolony z korzyści, 
jakie te modernizacje przyniosą 
mieszkańcom powiatu – dodaje 
Marek Kubasiński, członek Zarządu 
Powiatu Kutnowskiego.

– Dzięki dofinansowaniu możemy 
pochwalić się kolejną dobrą drogą. 
Dziękuję Powiatowi Kutnowskiemu 
za tę inwestycję. W trakcie jest wykań-
czanie poboczy drogi, by ta była nie-
bawem w pełni gotowa – dodaje To-
masz Szczęsny, Wójt Gmina Łanięta.

Drogę dofinansowano z Rządowe-
go Funduszu Polski Ład: Program 
Inwestycji Strategicznych – edycja 
trzecia – PGR. Kwota wnioskowa-
nych środków to 1.298.500,00 zł. •

Starosta Kutnowski Daniel Kowalik 
oraz Wicestarosta Magdalena Kru-
pińska-Kotulska podpisali umowę 
na realizację kolejnego zadania pu-
blicznego w trybie art. 19 a ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o 
wolontariacie tzw. „MAŁY GRANT”.

Grant otrzymało Stowarzyszenie 
wspierania i rozwoju wsi BZÓWKI „Lep-
sze jutro” na zadanie pn.: Wakacyjny 
piknik dla dzieci i młodzieży „Bezpiecz-
ne wakacje” w wysokości  5 000,00 zł. •

Władze powiatu wsparły wakacyjny piknik

Jolanta Pietrusiak, członek Za-
rząd Powiatu Kutnowskiego 
zaprosiła Regionalne Centrum 
Polityki Społecznej w Łodzi 
w celu zorganizowania w Po-
wiecie Kutnowskim spotkania 
informacyjnego dotyczącego 
idei tworzenia Centrum Usług 
Społecznych w ramach projek-
tu „Kooperacje 3D model wie-
losektorowej współpracy na 
rzecz wsparcia osób i rodzin”.

Spotkania dedykowane są pra-
cownikom jednostek samorządu 
terytorialnego, lokalnym decy-
dentom: wójtom, burmistrzom, 
prezydentom miast, których po-
parcie jest fundamentalne dla po-
wodzenia realizowanych inicjatyw 
i jest istotnym aspektem motywu-
jącym lokalne podmioty. Pani Ewa 

Marciniak wice-
dyrektor RCPS 
wraz z współ-
pracownikami 
przedstawi ła 
zarys działalno-
ści CUS. 

Cele spotkań:
1) Zainicjowa-
nie procesów 
wspierających 
uruchamianie 
CUS;
2) Omówienie 
szans, wyzwań, 
korzyści oraz potencjalnych efek-
tów związanych z uruchamianiem 
CUS;
3) Prezentacja najważniejszych 
założeń organizacyjnych tworze-

nia i funkcjonowania CUS;
4) Przedstawienie oferty wsparcia 
i doradztwa ze strony Regionalne-
go Centrum Polityki Społecznej 
w Łodzi, związanych z tematyką 
spotkania. •

Spotkanie informacyjne dotyczącego idei 
tworzenia Centrum Usług Społecznych 

Remont powiatowejRemont powiatowej
drogi na ostatniej prostejdrogi na ostatniej prostej

Remont drogi na odcinku 
Rajmundów-Łanięta jest na finiszu.

MATERIAŁ PROMOCYJNY
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Ukraińcy 
wystąpią 
w Wawrzyńcu
KUTNO Znakomity ukraiński 
zespół wokalny Partes wystąpi 
na dwóch wyjątkowych koncer-
tach w regionie łódzkim. Jeden 
z koncertów odbędzie się 25 lip-
ca 2023 roku o 19:00 w kościele 
pw. św. Wawrzyńca w Kutnie. 
Wstęp wolny!
Grupa powstała w 2019 roku 

w ramach projektu „Musica Sa-
cra Ukraina: Partes Dimension”. 
Dyrektorką artystyczną projek-
tu i jednocześnie dyrygentką 
chóru jest Natalia Chmilewska 
– śpiewaczka, dyrygentka i mu-
zykolożka. Nad poszczególny-
mi utworami muzycy pracują 
w formule laboratorium: uko-
ronowaniem jak najbardziej 
wszechstronnego poznania 
i analizy dzieła jest jego wyko-
nanie koncertowe lub w stu-
diu nagraniowym. Śpiewakom 
towarzyszyć będzie organistka 
Natalia Fomenko.
W programie koncertów znala-

zły się utwory autorstwa m.in. 
Mykoły Dyleckiego, jednego 
z najbardziej znanych ukraiń-
skich kompozytorów XVII wie-
ku, a także Dymytrija Tuptały 
i innych czołowych twórców 
ukraińskiego baroku. •

Kutno znów 
eksploduje 
kolorami 

KUTNO Najbardziej ko-
lorowa impreza ponow-
nie powraca do Kutna! 
W sierpniu na Placu Wolności 
odbędzie się Eksplozja Kolorów. 
Poznaliśmy pierwsze szczegóły 
dotyczące tego wydarzenia.
Eksplozja Kolorów będzie mia-

ła miejsce 12 sierpnia 2023 na 
Placu Wolności w Kutnie. Im-
preza startuje o 16:00 i prze-
widziano aż pięć wyrzutów 
kolorów o: 17:30, 18:00, 18:30, 
19:00 i 19:30. Wstęp wolny!
Czym jest eksplozja kolorów? 

To popularna zabawa polega 
na wyrzucaniu w górę przez ty-
siące ludzi Kolorów Holi®, któ-
re tworzą wielką barwną chmu-
rę! Całe wydarzenie wypełnia 
atmosfera wiecznej wesołości. 
Młodzi i starsi, wszyscy tańczą, 
śpiewają i bawią się, rzucając 
kolory w powietrze! To ideal-
ne miejsce, aby się wyszaleć 
i zrobić niesamowite zdjęcia. •

Wielkimi krokami zbli-
ża się uroczyste otwar-
cie zrewitalizowane-
go Pałacu Saskiego w 
Kutnie, który ma być 
największą wizytówką 
Miasta Róż. Dyrekcja 
placówki poinformowała 
o kolejnym ministerial-
nym dofinansowaniu.

Jak czytamy w mediach 
społecznościowych Mu-
zeum Regionalnego w Kut-
nie, Ministerstwo Kultury 
i Dziedzictwa Narodowego 
przyznało dofinansowanie 
grantu w wysokości 175 
tysięcy złotych związane-

go z otwarciem Pałacu Sa-
skiego w Kutnie.

– Wszystkich serdecznie 
zapraszamy w dniach 7-10 
września 2023 – mówi 
Grzegorz Skrzynecki, 
dyrektor Muzeum Regio-
nalnego w Kutnie.

W ramach oficjalnego 
otwarcia Pałacu Saskiego 
nie zabraknie Festiwalu 
Saskiego „Król i jego pa-
łac” nawiązującego do cza-
sów Króla Sasa. Będą mię-
dzy innymi rekonstrukcje 
historyczne, spektakle 
i atrakcje familijne.

Przypomnijmy, na po-
czątku tego roku nastąpiło 
symboliczne przekaza-
nie klucza do Pałacu Sa-
skiego dyrekcji placówki 
przez władze miasta. Od 
tamtej pory trwa wypo-
sażanie poszczególnych 
sal i przygotowywanie 
do wielkiego, oficjalne-
go otwarcia. Mieszkań-
cy mieli możliwość za-
poznania się z częścią 
zrewitalizowanego Pałacu 
w maju podczas Nocy Mu-
zeów. Wydarzenie cieszyło 
się bardzo dużym zaintere-
sowaniem mieszkańców. •

Muzeum z kolejnym dofinansowaniemMuzeum z kolejnym dofinansowaniem
Oficjalne otwarcie 
Pałacu Saskiego 
nastąpi już we wrześniu.

 ZBIÓRKA: www.wolniodraka.pl/podopieczni/olek-walczy-o-zycie 

Legenda polskiego rocka, ze-
spół Kobranocka, wystąpiła 
w weekend w Centrum Teatru 
Muzyki i Tańca. Był to cha-
rytatywny koncert dla Olka 
i Kamili.
Na koncert Kobranocki zapra-

szali organizatorzy – Stowarzy-
szenie Kutnowska Kuźnia Kul-
tury, Kutnowski Dom Kultury, 
Anti–Violent Agency / Marek Ma-
ras Kurnatowski oraz Agnieszka 
Bregier z Kutnowskiego Domu 
Kultury. Kutnianie licznie odpo-
wiedzieli na apel i pojawili się 
w CTMiT.
Przed koncertem odbyła się 

licytacja gadżetów związanych 
z Kobranocką, datki można było 
wrzucić także do puszek. Dochód 
przekazany zostanie Olkowi i jego 
mamie Kamili. Artyści Kobranoc-
ki, jak na legendę polskiego rocka 
przystało, rozgrzali publiczność 
do czerwoności!

Historia Olka i jego mamy
Olek ma 16 lat i uczy się w liceum 

ogólnokształcącym w Kutnie. 
Niestety, po 10 miesiącach od po-
przedniego leczenia onkologicz-
nego, związanego z Osteosarco-
mą (kostniakomięsak, mięsak 

kościopochodny) – rakiem złośli-
wym kości piszczelowej, nowo-
twór powrócił ze zdwojoną siłą.
Przerzuty pojawiły się w płucach 

i w biodrze, stawiając pod wiel-
kim znakiem zapytania efekty 
trwających długie miesiące ćwi-
czeń i rehabilitacji operowanej 
nogi. Młody Wojownik po raz 
trzeci w swoim życiu mierzy się 
z tym rodzajem leczenia. W wie-
ku 6 miesięcy wykryto u niego 
guza mózgu. Po chemioterapii 
wszczepiono mu zastawkę ko-
morowo–otrzewną, która w 
dalszych latach jego życia była 
trzy razy wymieniana. Choroba 
nowotworowa pozostawiła po 
sobie znaczące konsekwencje w 
postaci autyzmu dziecięcego, z 
którego skutkami Olek mierzy się 
do dziś. Potrzebuje specjalistycz-
nej opieki i terapii psychologicz-
no–pedagogicznej oraz wsparcia 
członków rodziny w samoobsłu-
dze i radzeniu sobie z emocjami. 
Dlatego najwłaściwszą i jedyną 
możliwą formą uczenia się dla 
Olka w tym czasie było naucza-
nie indywidualne, odbywające 
się zdalnie przez Internet. Znając 
rozmiar przykrych konsekwen-

cji uczenia się online wszystkich 
dzieci i młodzieży w czasie pan-
demii, możemy sobie wyobrazić, 
jak brak społecznego wsparcia 
rówieśników i nauczycieli oraz 
konieczność ochrony zdrowia 
przed infekcjami wpływają na 
kondycję psychiczną Olka, który 
– jak sam z niewiarygodną doj-
rzałością podkreśla – czuje się 
znacznie starszy i doświadczony 
niż wskazywałby na to jego wiek.
Mimo autyzmu Olek jest bardzo 

świadomy, że może umrzeć, gdyż 
lekarze począwszy od 16 roku 
życia rozmawiają z nim jak z do-
rosłym, informując o diagnozie i 
sposobach leczenia. Wszystko to 
powoduje, że musi mierzyć się z 
psychicznym bólem dotykania 
granicy życia i śmierci zbyt wcze-
śnie, a jego refleksje wskazują na 
dojrzałość, której niejeden do-
rosły nie jest w stanie osiągnąć. 
Mimo uzgodnionych z dyrekcją 
szkoły planów nauczania indy-
widualnego w domu, w żywym 
kontakcie z nauczycielami, a na-
wet ewentualnego powrotu do 
środowiska szkolnego, niestety, 
ze względu na podwójny prze-
rzut nowotworu i rozpoczętą 

chemioterapię, nawet lekcje zdal-
ne odbywają się sporadycznie. 
W najbliższym czasie czeka Olka 
kontynuacja chemioterapii oraz 
operacja i zapewne długotrwała 
i żmudna rehabilitacja.
Sytuacja rodzinna naszego bo-

hatera jest niełatwa i bardzo zło-
żona, gdyż w tym samym czasie 
z chorobą nowotworową mierzy 
się mama Aleksandra – Kamila, 
która wraz z synem obciążona 
jest Zespołem Li–Fraumeni, czyli 
rzadkim, uwarunkowanym gene-
tycznie zespołem predyspozycji 
do nowotworów. Koszty związa-
ne z leczeniem tak nietypowych 
nowotworów są bardzo duże i 
przerastają możliwości rodziny 
Olka. Lekarstwa, suplementy 
diety, dojazdy do kliniki, plano-
wana rehabilitacja, za wszystko 
to trzeba zapłacić, a leczenie Olka 
może być refundowane z NFZ tyl-
ko w pewnej części. Dlatego każ-
da, nawet najmniejsza możliwość 
wsparcia zbiórki dla ratowania 
życia, jeszcze niepełnoletniego 
bohatera, przyniesie mu ulgę w 
bólu i nadzieję na uratowanie 
jego młodego, dobrze zapowia-
dającego się życia. •

Charytatywny koncertCharytatywny koncert
legend rocka w Kutnie!legend rocka w Kutnie!

Kobranocka
dała czadu!
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L.p.
Taryfowa grupa

odbiorców

Cena jednostkowa

w okresie od 1 do

12 miesiąca

obowiązywania

taryfy

w okresie od 13

do 24 miesiąca

obowiązywania

taryfy

w okresie od 25

do 36 miesiąca

obowiązywania

taryfy

Cena

netto

Cena

brutto

Cena

netto

Cena

brutto

Cena

netto

Cena

brutto
Jednostka

1.

Grupa I - Zaopatrzenie w 

wodę wykorzystaną  w 

gospodarstwach  domowych,

przeznaczoną do 

zaspokojenia potrzeb 

mieszkaniowych w 

szczególności:

- właścicieli domów 

jednorodzinnych,

- właścicieli bądź zarządców

budynków 

wielolokalowych,

- właścicieli bądź zarządców

wspólnot mieszkaniowych,

- spółdzielni 

mieszkaniowych

- dzierżawców ogródków 

działkowych.

5,28 5,70 5,32 5,75 5,40 5,83 zł/m3

2.

Grupa II - Dostarczanie wody 

na inne cele niż wymienione 

dla Grupy I w szczególności 

na cele produkcyjne 

podmiotów prowadzących 

działalność handlową, 

gospodarczą, usługową, 

produkcyjną, jak również 

jednostki sfery budżetowej 

(służba zdrowia, szkolnictwo, 

policja, wojsko i inni)  

podmiotów prowadzących 

działalność handlową.

5,31 5,73 5,36 5,79 5,44 5,88 zł/m3

3.

Grupa III - Dostarczanie wody

pobieranej  z publicznych 

studni i zdrojów ulicznych, 

woda zużyta do zasilania 

publicznych fontann i na cele 

przeciwpożarowe, woda 

zużyta do zraszania 

publicznych ulic i podlewania 

publicznych terenów 

zielonych.

5,86 6,33 5,68 6,13 5,76 6,22 zł/m3

L.p.
Taryfowa grupa

odbiorców

Cena jednostkowa

w okresie od 1 do

12 miesiąca

obowiązywania

taryfy

w okresie od 13

do 24 miesiąca

obowiązywania

taryfy

w okresie od 25

do 36 miesiąca

obowiązywania

taryfy

Cena

netto

Cena

brutto

Cena

netto

Cena

brutto

Cena

netto

Cena

brutto
Jednostka

1.

Grupa I - Odbiór ścieków 

bytowych z gospodarstw 

domowych, oraz jednostek 

oświaty, kultury, ochrony 

zdrowia, opieki społecznej i 

podmiotów zorganizowanych

w różnorodne formy prawne,

nie odprowadzający do 

kanalizacji zbiorowej ścieków 

powstających w wyniku 

produkcji przemysłowej.

6,63 7,16 6,85 7,40 7,05 7,61 zł/m3

2.

Grupa II - Odbiór ścieków 

przemysłowych bez względu 

na formę prawną odbiorcy.

8,98 9,70 9,33 10,08 9,63 10,40 zł/m3

Zawiesina

[mg/l]

ChZTCr

[mgO2 /l]

BZT5

[mgO2/l]

Chlorki

[mgCl/l]

Azot 

ogólny

[mgN/l]

Fosfor ogólny

[mgP/l]

Stawka opłaty

za przekroczenie

wskaźników

 zanieczyszczeń

[zł/m3]

netto brutto

do 200
   do 2000 do 1000

do 1000 do 90 do 13 - -

201÷400 1001÷2000 91 ÷ 120 14 ÷ 20 0,80 0,86

401÷600  2001÷3000 1001÷1500
  

2001÷3000

121 ÷

200
21 ÷ 30 1,60 1,73

powyżej 600

3001÷5000

   powyżej

1500

powyżej

3000

powyżej

200
powyżej 30

3,60 3,89

5001÷10000 7,60 8,21

powyżej

10000
23,20 25,06

Lp. Nazwa

wskaźnika

Wartość

graniczna

wskaźnika

Jednostka

Stawka opłaty

za przekroczenie 

innych wskaźników

[zł/m3]

  netto brutto

1. Temperatura do 35 oC
za każdy 1 oC  powyżej

wartości granicznej
0,20 0,22

2. Odczyn pH w zakresie 6,5 ÷ 9,5
za każde 0,5 jednostki pH

poza zakresem granicznym
0,50 0,54

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Kutnie informuje, 
że zgodnie z decyzją Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej 
w Warszawie, od 01.07.2023 roku na okres trzech lat, obowiązuje nowa taryfa 
za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na 
terenie miasta Kutno.

Poniżej przedstawiamy wysokości cen za dostarczaną wodę i odprowadzane 
ścieki. Stawki opłat uzależnione są od poszczególnych grup odbiorców.

Wprowadzone zmiany mają na celu zapewnienie ciągłości świadczonych usług 
oraz ich jakości na dotychczasowym poziomie, jak również zabezpieczają 
PWIK Sp. z o.o. w Kutnie przed utratą płynności finansowej.

Zarząd PWiK Sp. z o.o.

Tabela 1. Wysokość cen za dostarczoną wodę

Tabela 2. Wysokość cen za odprowadzane ścieki

Do cen zestawionych w tabeli 2 dolicza się podatek VAT zgodnie z Ustawą o podatku od towarów 
i usług.

W rozliczeniach za dostarczoną wodę i odprowadzane ścieki Przedsiębiorstwo stosuje cenę – 
kwotę wyrażoną w złotych za 1 m3 dostarczonej wody i za 1 m³ odebranych ścieków.

Obok ceny jednostkowej Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. nalicza opłaty za 
przekroczenia warunków wprowadzania ścieków przemysłowych do urządzeń kanalizacyjnych.

Stawki opłat dla dwóch grup wskaźników A i B zestawiono w tabelach.

Tabela 3.1. Stawki opłaty za przekroczenie warunków wprowadzania ścieków 
przemysłowych do urządzeń kanalizacyjnych dla zanieczyszczeń z Grupy A

Opłaty naliczane są za przekroczenie jednego ze wskaźników z Grupy A. W przypadku 
jednoczesnego przekroczenia większej ilości wskaźników – opłaty nalicza się przyjmując ten ze 
wskaźników, którego przekroczenie powoduje najwyższą wartość opłaty.

Tabela 3.2. Stawki opłaty za przekroczenie warunków wprowadzania ścieków 
przemysłowych do urządzeń kanalizacyjnych dla wskaźników z Grupy B

Do stawek opłat netto określonych w Tabelach A i B dolicza się podatek VAT zgodnie z Ustawą 
o podatku od towarów i usług.

Opłaty naliczane są za przekroczenie jednego ze wskaźników z Grupy B. W przypadku 
jednoczesnego ich przekroczenia – opłaty nalicza się przyjmując ten ze wskaźników, którego 
przekroczenie powoduje najwyższą wartość opłaty.

Cena za ścieki przemysłowe składa się z ceny jednostkowej i opłat (zł/m3) za przekroczenie 
wskaźników wprowadzanych ścieków przemysłowych do urządzeń kanalizacyjnych (z Grupy 
A i z Grupy B) w przypadku ich wystąpienia.

Nowe stawki opłat za dostarczaną wodę i odprowadzane ścieki od 01.07.2023

OGŁOSZENIE PWIK SP. Z O.O.

Do cen zestawionych w tabeli 1, dolicza się podatek VAT zgodnie z Ustawą o podatku  od towarów 
i usług.
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Piłkarze KS-u Kutno roz-
poczęli przygotowania do 
nowego sezonu w IV lidze 
łódzkiej. Kutnian czekają 
spore roszady w składzie – 
wiadomo, że z Kościuszki 26 
odejdzie kilku piłkarzy.

Kutnianie w zeszłym tygo-
dniu spotkali się na pierwszym 
treningu w tym sezonie. Mają 
za sobą także pierwszy, wy-
grany sparing z Kujawiakiem 
Kowal 7-4.

– To taki specyficzny czas, 
w którym na treningach jest 
kilku testowanych zawodni-
ków oraz grupa młodych wy-
chowanków. Przyglądamy się 
im i oceniamy ich ewentualną 
przydatność do IV-ligowego 

poziomu. Pierwszy tydzień za-
kończyliśmy meczem w Kowa-
lu z miejscowym Kujawiakiem. 
Spotkanie to potraktowaliśmy 
bardzo treningowo, zagrało 
w nim 22 zawodników – mówi 
Jacek Walczak, trener KS-u 
Kutno.

Kutnian czekają jeszcze trzy 
sparingi. 22 lipca zmierzą się z 
Orłem Parzęczew, 29 lipca za-
grają z Sokołem Aleksandrów 
Łódzki, a 5 sierpnia formę 
KS-u sprawdzi Zryw Wygoda.

Wiadomo, że drużynę czeka 
spora przebudowa. Potwier-
dzono już odejście kilku za-
wodników, w tym kapitana 
Adriana Kralkowskiego.

– Zmian w drużynie będzie 
dość sporo. Na pewno w naj-
bliższym sezonie nie zobaczy-
my Wojtka Skawińskiego, Kac-
pra Piotrowskiego, Mateusza 
Ostrowskiego, czy kapitana 
Adriana Kralkowskiego. Każ-
demu z nich za grę w naszych 
barwach dziękujemy. Nie będą 
to jedyne odejścia z klubu, ale 
wszystko wyjaśni się w naj-
bliższych dniach – dodaje Ja-
cek Walczak.

Zmiany szykują się także 
w sztabie szkoleniowym. Zo-
baczymy kilka nowych twarzy. 
Jakich?

–  Do sztabu dołączył trener 
Jakub Szymański, który będzie 

asystentem I trenera. Kuba to 
ambitny trener, który dotych-
czas pracował z młodzieżą. 
Współpracę z drużyną roz-
począł też Łukasz Koniuszy, 
który odpowiada za scouting. 
Wyszukuje zawodników oraz 
wstępnie ocenia ich przydat-
ności do zespołu – wyjaśnia 
Walczak.

O co w najbliższym sezonie 
grać będzie KS Kutno i czy 
kibice mogą liczyć na emocjo-
nującą walkę o awans do III 
ligi? Odpowiedź na to pytanie 
mamy poznać za kilka tygodni.

– Myślę, że cele będziemy 
mogli określić tuż przed roz-
poczęciem rozgrywek. W dru-

żynie nastąpi sporo zmian. 
Odejdzie kilku podstawowych 
zawodników, więc ciężko jed-
noznacznie stwierdzić na tym 
etapie przygotowań jak będzie 
się przedstawiała kadra na 
rundę jesienną. Mogę zapew-
nić, że nadal będziemy starali 
się grać bardzo ofensywnie 
i w każdym meczu o komplet 
punktów – zapewnia Jacek 
Walczak.

Kutnianie walkę o ligowe 
punkty rozpoczną w weekend 
12-13 sierpnia wyjazdowym 
meczem ze Startem Brzeziny. 
Pierwszy mecz w Kutnie ekipa 
Jacka Walczaka zagra 16 sierp-
nia, a rywalem będzie Boruta 
Zgierz. •

Wójt Gminy Kutno Justyna Ja-
sińska zaprasza do udziału 
w Turnieju Piłki Nożnej o Puchar 
Wójt organizowanym w dniu 29 
lipca 2023 roku na boisku spor-
towym „Orlik” w Strzegocinie.

Zgłoszenia uczestnictwa będą 
przyjmowane w Urzędzie Gmi-
ny Kutno, ul. Witosa 1, po-
kój nr 27, pod nr telefonu 24 
384 89 07 w godzinach 7:30 
-15:30 albo e–mailowo na adres 
promocja@gminakutno.pl.

Liczba drużyn ograniczona, 
o udziale w turnieju decydować 
będzie kolejność zgłoszeń. Termin 
zgłoszeń upływa w dniu 24.07.2023 
roku.

Regulamin turnieju oraz doku-
menty niezbędne przy zgłaszaniu 
drużyn można znaleźć na stronie 
www.gminakutno.pl •

Zagrają o Puchar 
Wójt Gminy Kutno

Szykują się duże roszady w KS KutnoSzykują się duże roszady w KS Kutno

Jak mówi trener Jacek Walczak, 
zmian w drużynie będzie sporo.

Z Kutna odchodzi m.in. 
dotychczasowy kapitan,
Adrian Kralkowski.
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Podczas ostatniego domo-
wego meczu KS-u Kutno w 
zeszłym sezonie miejsce 
miała wyjątkowa uroczy-
stość. Uhonorowano od-
chodzących na sportową 
emeryturę trenera Adama 
Pawłowskiego i piłkarza 
Mariusza Jakubowskiego.

W sobotę 17 czerwca na 
Stadionie Miejskim w Kut-
nie odbyło się uroczyste 
zakończenie kariery trener-
skiej Adama Pawłowskiego. 
50 lat pracy docenili obecni: 

Prezydent Miasta Kutno Zbi-
gniew Burzyński, Przewod-
niczący Rady Miasta Kutno 
Mariusz Sikora, Kierownik 
Biura Sportu i Turystyki Pa-
weł Szczepanik oraz Prezes 
Klubu KS Kutno Zbigniew 
Tomczak. Na uroczystość 
licznie przybyły wychowan-
ki i współpracownicy Trene-
ra Pawłowskiego z różnych 
okresów jego pracy klubowej.

Pawłowski był wielokrotnie 
honorowany medalami, od-
znakami i krzyżami zasług. 

Jako zawodnik grał w MZKS 
Czarni Kutno, SKS Kaspro-
wicz Kutno i AZS-AWF War-
szawa. Od 1973 jako trener 
pracował w MZKS Czarni 
Kutno, SKS Kasprowicz Kut-
no, MMKS Kutno, MKS Kut-
no, KKS Pro-Basket Kutno 
i KS Kutno. Był wychowawcą 
wielu pokoleń koszykarek, 
które były powoływane do 
reprezentacji Polski.

Tego samego dnia swój 
ostatni oficjalny mecz w ka-
rierze rozegrał także Mariusz 

Jakubowski. 39-letni „Mario” 
to piłkarz, którego nie trzeba 
przedstawiać żadnemu kibi-
cowi w regionie. Od lat był 
związany z MKS-em Kutno, 
a później z KS-em Kutno. 
Z oboma klubami świętował 
wiele awansów do wyższych 
lig, z powodzeniem grał 
w III lidze. Ostatnio realizo-
wał się jako trener młodzie-
ży, a także zawodnik rezerw 
KS-u, występujących w lidze 
okręgowej. •

Wielkie pożegnania przy KościuszkiWielkie pożegnania przy Kościuszki

Popularny „Mario” od lat był 
związany z MKS-em Kutno, 

a później z KS-em Kutno.
Trener Adam Pawłowski 
w otoczeniu swoich wychowanek 
i działączy KS Kutno.
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